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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 19. listopadu 2021 

 

 

Přítomni: 

 

 

doc. Kříž, prof. Musílek, doc. Trojovský, dr. Musílek, dr. Radocha, doc. Hubá-

lovský, Ing. Kostrová, dr. Studnička, dr. Lipovský, doc. Bogusch, Ing. 

Svoboda, dr. Cimler 

Hosté: prof. Krejcar  

Omluveni: 

 

Ing. Mourková, Bc. Skoupilová 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (doc. Kříž) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Trojovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 

4) Informace z oblasti studijní (dr. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (doc. Hubálovský) 
6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Kostrová) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

Pan děkan doc. Kříž zahájil zasedání kolegia děkana.  

 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 

1. Motivovat alespoň dva studenty z každé katedry, aby vyjeli na Erasmus mobilitu na 

min. dvouměsíční pobyt - trvá 

2. Zaslat rámcovou nabídku workshopů v laboratořích pro žáky SZŠ v Trutnově - trvá 

3. Připravit materiály k žádosti o prodloužení akreditace obou NMgr. SP Učitelství za svou 

specializaci (biologie – fyzika – chemie – informatika – matematika) - splněno 

4. Zaslat vyexportovaný soubor do *.pdf z IS STAG - studentské hodnocení kvality  - trvá 

 

 

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora – doc.  Kříž 

• Požádat o elektronické potvrzení o studiu je již možné, na žádost studenta zajistí pracov-

nice studijního oddělení. Podrobnější informace viz zápis z kolegia rektora, konaného dne 

3. listopadu. 

• Nabízí se možnost přihlásit se na přednášku týkající se bezpečnosti od BIS. Týká se ky-

berútoků a bezpečnosti obecně.  

• Za UHK bylo podáno celkem 20 CRP projektů, z toho 4 „malé“. 

• Nadále je řešen projekt Igráček, předpokládá se spuštění výzvy během prosince.  
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• S MŠMT byla probrána možnost stanovení poplatku za doktorské studium v cizím jazyce 

na 0 Kč, bylo sděleno, že statut s takto stanoveným poplatkem nemůže být zaregistrován.  

• Proběhlo jednání o dělení motivační složky DKRVO a PPK, na 10. 12. je svolána schůzka 

s děkany a proděkany, nutno se domluvit na finální složce.  

• Na přelomu listopadu a prosince proběhne online formou jednání Mezinárodní poradní 

komise UHK, kdy úterý 30.11. je věnováno fakultám. Pro naši fakultu je vyhrazen čas 

13:30-14:30 h. Doc. Trojovský okomentoval program, sdělil, že by bylo vhodné, aby oni 

odpovídali na naše dotazy a podněty. Navrhuje rozdělit jednání na přednášku a naše 

otázky či dotazy. Dodal, že rozešle pozvánky vedoucím kateder a proděkani společně při-

praví krátké prezentace, cca na 5 minut, a následně otázky, co by nás zajímalo. K jednání 

přizveme Ing. Svobodu a Ing. Kostrovou.  

• Dr. Stašová vyzývala studenty, kteří nejsou ještě očkováni, aby se nechali očkovat. Pro 

účely vstupu na koleje zůstává nabídka pravidelného samotestování. 

• Prof. Kuča, Dr. Cimler a Ing. Svoboda byli za PřF jmenováni zástupci UHK v rámci Task te-

ams Bayreuth.  

• Od 1. 1. 2022 mají cizinci z třetích zemí, kterým bylo vydáno povolení k dlouhodobému a 

k trvalému pobytu, povinnost absolvovat adaptační integrační kurz, cena kurzu je 1500 Kč. 

• Dne 10. 11. proběhl University International Day. 

• Od. 1. 1. 2022 dojde vzhledem k nárůstu cen energií a předpokladu nárůstu minimálních 

mezd k navýšení cen kolejného o 5 %.  

• Ing. Klicnar předložil predikci vyrovnání výše spoluúčasti realizovaných investičních akcí 

při rekonstrukci Palachových kolejí v rámci 1. a 2. etapy. Dále stručně představil koncepci 

revitalizace partneru Palachových kolejí a dotázal se na požadavky fakult v oblasti celo-

ročního využití sportoviště pro případ přípravy instalace nafukovací sportovní haly.  

• Ing. Klicnar představil srovnání tarifních základů ve srovnání VMP s dalšími univerzitami, 

bude se tomu dále věnovat, možnost je, že tarify navážeme na zaručenou mzdu. 

• Od 1.  1. 2022 bude příspěvek na stravné zvýšen o 10 Kč.  

• V letošním roce se již hokejové derby neuskuteční. 

• Den otevřených dveří se bude konat ve dnech 7. - 8. 1. 2022. 

• Dr. Dočekalová informovala o dotazníkovém šetření o spokojenosti ubytovaných na kole-

jích. 

• Z pozice grafika odchází Ing. Petružálek, v současné době je na tuto pozici vypsáno výbě-

rové řízení. 

 

Doc. Kříž 

• Ve čtvrtek dne 18. listopadu 2021 proběhl v aule OSV společenský večer UHK. 

 

K bodu 2) – Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Trojovský 

• Do 30. 11. se Mgr. Kotáskové odevzdávají  závěrečné zprávy projektů SV2020. 

• Bylo vydáno rozhodnutí děkana – Grantová soutěž Excelence PřF UHK na roky 2022-2023, 

přihlášky se podávají do 10.12. do 11:00 h, maximální možné náklady projektu jsou 

200.000 Kč. Požádal vedoucí kateder o rozšíření této informace. 

• Vzhledem k blížícímu se termínu uzávěrky přihlášek do některých panelů GA ČR 

(23.11.2021) nás rektorát žádá o rychlou informaci, zda budou z PřF nějaké přihlášky - 
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prof. Musílek reagoval, že katedra chemie žádné podávat nebude, ale VK katedry biologie 

a fyziky v té chvíli nevěděli a slíbili nahlásit po kolegiu. 

• Metodika dělení motivační části DKRVO není stále finalizována-bude se konat schůzka dě-

kanů a proděkanů VaV. K tomu dodal další informace prof. Krejcar a doc. Kříž, který podal 

informace i o hodnocení DKRVO.  

• Fakulty mají navrhnout prof. Krejcarovi metodiku pro dělení nákladů na provoz KTT (na 

posledním jednání proděkanů VaV padl návrh na dělení těchto nákladů dle reálných ná-

kladů v činnostech pro jednotlivé fakulty, ale Ing. Hrůzová následně odpověděla, že takové 

členění není KTT schopno vytvořit), tedy máme navrhnout jinou metodiku. Doc. Trojovský 

by tedy navrhoval metodiku dle celkových financí, které fakulty získávají na aplikované 

projekty, v nichž je spolu-řešitelem firma (např. vážený průměr za posledních 5 let). 

• Finalizuje se tisk monografie prof. Kuřiny (vypisujeme výběrové řízení, ale inflace je vel-

kým problémem, neboť cena papíru už vzrostla o 20 %).  Rektorát slíbil financovat vydání 

“pamětí “ od prof. Vybírala.  

• Doktorandi 1. a 2. ročníků mají již kompletní informace o podávání projektů IGRA(ček), 

fakulta by měla podat alespoň 2-3 projekty, aby se finance na tyto projekty na UHK vůbec 

vyčerpaly.  Ing. Karalová je hlavním manažerem tohoto projektu (za PřF je koordinátorem 

Mgr. Kotásková se supervizí doc. Trojovského).  Workshop k podávání projektů proběhne 

24.11.2021 od 9 do 12 hod (bude probíhat pouze v ČJ, ale materiály a konzultace uchazečů 

budou i v AJ).   
 

K bodu 3) – Informace z referátu zahraničí – prof. Musílek 

• Finance určené na Erasmus mobility z výzvy 2020 jsou na PřF téměř vyčerpány, začíná se 

čerpat výzva 2021. Rektorát UHK žádá navýšení financí Erasmus, je možné, že prostředky 

ve výzvě 2021 budou ještě navýšeny. 

• Byla odevzdána zpráva o plnění Plánu strategie internacionalizace 2021, PřF v dílčích bo-

dech splnila své závazky.  

• Rektorát požádal o výběr strategických zahraničních partnerů a činností, které ve spolu-

práci s těmito partnery probíhali. Podklady za PřF byly odevzdány. 

• Vznesl dotaz na doc. Trojovského a Dr. Musílka, jak se vyvíjí práce na AJ webu.  Dr. Musílek 

sdělil, že ně některé gesce jsou hotové, do konce listopadu budou aktualizace dokončeny.  

• Vznesl dotaz na p. Lankašovou ohledně překladů oficiálních dokumentů, tato sdělila, že 

přeložené dokumenty jsou již zveřejněny na webu, další vybrané dokumenty byly zadány 

k překladu, do konce roku by většina dokumentů měla být přeložena. Nové dokumenty se 

budou k překladu posílat hned po vydání. 

 

K bodu 4) – Informace z oblasti studijní – Dr. Musílek 

• K příjímacímu řízení sdělil, že koncem října bylo vydáno RD č. 20/2021, tím jsme dodrželi 

4měsíční lhůtu pro zveřejnění před ukončením podávání přihlášek ke studiu. Dle výše uve-

deného RD musí být vše ostatní upraveno (obsah webových stránek, letáčky, inzerce do 

učitelské novin…)  

• V rámci CRP projektu, který se zabývá studijní neúspěšností studentů, kolegové analyzo-

vali data průchodu studiem chemie. Zpracovala se analýza předmětů, které jsou pro ně 

problematické z hlediska splnění kreditů v 1. ročníků. Pro nás je zajímavá informace, že 

při určitém seřazení a načasování zkoušek studenti dopadnou lépe.   
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• Rady studijních programů jsou kompletní, studenti byli schváleni akademickým senátem 

PřF, budou jmenováni děkanem dle RD č. 15/2021. Požádal přítomné vedoucí kateder, jež 

jsou předsedové RSP + doc. Šlégr a dr. Machková, aby v lednu svolali schůzku s tím, že 

se zpětně budou zabývat hodnocením studia za letní semestr akademického roku 2020-

2021, aby vyhodnotili a podívali se na slovní připomínky, bodové hodnocení, atd., aby-

chom se dobrali k nějakého doporučení do budoucna, co bychom mohli v organizaci studia 

vylepšit – viz úkol. Personální složení jednotlivých RSP bude zveřejněno na webových 

stránkách všech kateder a COD pod novým odkazem “Rada studijních programů”. 

• Vyvíjí se velký tlak na hodnocení kvality v rámci UHK, naše rady jsou optimálním místem, 

kde by hodnocení mělo proběhnout. Existuje další vyhodnocení, které běží na úrovni celé 

univerzity, nebo na úrovni celostátní, proděkani pro studium se dohodli, že pro porovnání 

nechají běžet stejné otázky, jako byly vloni. Dalším bude šetření neúspěšných studentů, 

kteří buď sami zanechali studia nebo nesplnili podmínky (počet kreditů, předmět dvakrát 

zapsaný). Těm se automaticky vygeneruje a zašle dotazník, tento zpracovává oddělení 

kvality rektorátu. 

• Smlouvy Double degree s Nitrou byly odeslány na PdF UHK, aby se podívali na společný 

základ, který budou ho pro nás zajištovat. Také byly zaslány do Nitry. Otázkou je, zda po-

depsání smlouvy oběma stranami se dá brát jako splněná věc pro projekty. V projektu 

ERDF je podmínkou zahájené studium. Smlouvy musí projít vědeckou radou, akademic-

kým senátem a Radou pro vnitřní hodnocení.  

• Doc. Bogusch se dotázal, jak se pohnuly akreditace navazujících učitelských programů, 

k tomu sdělil dr. Musílek, že z pohledu PřF máme vše odesláno, ale kompletnost podkladů 

a vše ostatní řeší doc. Hromadová. 

 

 K bodu 5) - Informace z oblasti rozvoje – doc. Hubálovský 

• Sdělil, že Ing. Doležalová apeluje na čerpání peněz z ERDF a ESF, dále apeluje na to, aby 

byly dodrženy výukové materiály všechny z ESF1 max. do poloviny příštího roku (červen 

2022).  Důvod je ten, že projekt příští rok končí a musíme splnit identifikátory. 

• Čerpání kateder je v pořádku, nepřímé náklady čerpáme. 

• Otevřel diskusi ohledně knihovny na OSV, navrhl ji zrušit vzhledem k tomu, že máme ne-

daleko Vědeckou knihovnu a do prostoru po knihovně umístit např. menzu. K tomu se 

vyjádřil prof. Krejcar.  

 

K bodu 6) – Informace z oblasti ekonomické – Ing. Kostrová 

• Nově, dle výkladu našich právníků, školení BOZP a PO musí absolvovat i cizinci, kteří mají 

výkon práce v cizině.  Byl jim zaslán e-mail, aby školení elektronicky absolvovali. Měli by 

také mít absolvovanou lékařskou prohlídku již při nástupu.  

• Připomněla povinnost pro stávající zaměstnance absolvovat pravidelné lékařské pro-

hlídky. Z osobního oddělení je informace, že nejsou dodržovány termíny pro jejich 

uskutečnění. Zaměstnanec se tak stává práce neschopným a hrozí vysoké pokuty. Zašle 

vedoucím kateder přehled absolvování prohlídek zaměstnanců pro rok 2022. Poprosila 

vedoucí kateder o spolupráci, aby pak jejich referentky dohlédly na splnění termínu pro-

hlídek. Nyní probíhá jen urgence ze strany OMO vůči zaměstnancům, což mnohdy 

nefunguje a vedoucí katedry o tom není vůbec informován. 
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• Referentky kateder obdržely Harmonogram účetní uzávěrky hospodářského roku 2021, 

apelovala na dodržování termínů. 

• Podepsané návrhy na odměny je nutno dodat k rukám tajemnice do 29.11. do 12:00 h – 

viz úkol.  Do 24.11. do 12:00 h zašlou VK tabulku týmů doc. Trojovskému – viz úkol.  

• V letošním roce naši fakultu čeká uhradit finanční podíl za uskutečněnou rekonstrukci ko-

lejí, bytu Zieglerova a záloha na rekonstrukci budovy FF. Odhad těchto nákladů celkem je 

v tuto chvíli 2,5 mil. Kč.  

• Dle informací ze schůzky u kvestora je rekonstrukce bufetu na budově A plánována ve výši 

4,5 mil. Kč. 3,5 mil. Kč budou přispívat součásti a 1 mil. Kč bude uhrazen koncesionářským 

poplatkem vítězné firmy, který bude využit na tuto rekonstrukci. Jelikož se přítomným 

zdála finanční částka příliš vysoká, paní tajemnice slíbila zjistit, co vše je do financování 

zahrnuto. 

 

K bodu 7) – Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• Účastnil se jednání sebehodnotící skupiny v rámci Institutional Evaluation Program (IEP), kte-

rou vede prorektorka dr. Springerová a koordinuje dr. Dočekalová. 

• Sdělil, že si v rámci projektů dáváme zbytečně málo financí do osobních nákladů, FIM si 

dává víc a doporučil při podávání nových projektů využívat maximální limit daný poskyto-

vatelem. Na základním úvazku a na projektu nemusí být stejná jednotková mzda. 

• Minulou středu proběhlo setkání s paní Žaludovou z CIRI, oddělení výzkumu a inovací CIRI 

se transformuje do krajského inovačního centra (a.s.). S dr. Cimlerem diskutovali s řed. 

Volencem z ELLA-CS o možnosti zavedení nového studijního programu – hodnocení a cer-

tifikace zdravotnických prostředků. Bylo by vhodné vytvořit kalkulaci nákladů na zavedení 

tohoto nového stud. programu a požádat o dotaci v rámci NPO. 

 

K bodu 8) – Různé 

• Doc. Bogusch požádal, zda by mohly být zápisy posílány dříve, k tomu sdělil pan děkan, 

že nynější zpoždění bylo způsobeno konáním dvou velkých akcí, zápisy budou zasílány 

cca do týdne. 

• Doc. Trojovský se dotázal na možnost vedení diplomek nad stanovený rámec, k tomu 

sdělil dr. Musílek, že rozhodnutím děkana č. 21/20202 je v části 3 stanoveno max. 8 

témat pro jednoho učitele v jednom akademickém roce, ale vedoucí katedry může 

udělit výjimku. 

• Doc. Trojovský se dotázal na možnost změny tématu diplomové práce, když má stu-

dent maior na PdF KTV a minor na PřF KMA, K tomu sdělil dr. Musílek, že u sdružených 

programů je možné dle čl. 4 odst. 7 platného Studijního a zkušebního řádu za výji-

mečné situace povolit výměnu mezi maiorem a minorem, ale není možná žádná jiná 

změna.  Pokud je provázáno s jinou fakultou, musí se k tomu vyjádřit oba děkani fa-

kulty. Provedení změny je však procesně velmi složité. 

• Doc. Trojovský se dotázal, zda by vzájemnou výuku nemohlo dělat studijní oddělení. 

K tomu sdělil dr. Musílek, že je nutné požadovat a prosazovat, aby to v budoucnosti 

byla funkcionalita  MISu. Dosud každý rok vyčíslení vzájemné výuky přestavuje značnou 

zátěž jak pro katedry, tak pro studijní oddělení. 

• Doc.  Trojovský požádal o provedení úprav webu tak, aby se např. při otevírání rozhod-

nutí děkana zobrazil vždy aktuální rok. Úpravu provede p. Lankašová. 
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• Dr. Studnička sdělil, že proběhla schůzka předsedů akademických senátů ohledně ko-

nání voleb elektronickou formou, tuto formu vyzkouší nejprve rektorát. 

• Dr. Lipovský sdělil, že ve čtvrtek 18. 11. se konal sněm RVŠ, jednalo se o možném zpřís-

nění opatření proti covidu, kdy testy studentů na kolejích musí být s oficiálním 

certifikátem, nemůžou být samotesty. Dále RVŠ apelovala na NAÚ, aby umožnil reali-

zaci zápočtů a zkoušek online formou. Také se diskutovalo o projevech na 17. listopadu 

na Hlávkových kolejích. Dále sdělil informace plánu MŠMT na reformu financování dok-

torského studia, kdy stipendium pro nově přijaté studenty má být vyšší než minimální 

mzda, může být nahrazeno pracovním úvazkem. Nebude se vyžadovat státní doktorská 

zkouška, studenti by měli mít náplň 0,7 úvazku, do něhož se nebude počítat výuka, ta 

musí být placena zvlášť. Dále sdělil, že nová vláda má v prohlášení, že chce udržet 

130 % průměrné mzdy pro učitele regionálního školství, průměrná mzda na VŠ je nyní 

128 % průměrné mzdy, tato částka se liší mezi školami od 62 do 219 % průměrné mzdy. 

Jednalo se také o možných komplikacích s veřejnými zakázkami ve stavebnictví, kdy je 

možno cenu navýšit pouze o 20 %, toto je pro VŠ takřka nesplnitelné. Projednával se 

také Národní plán obnovy a Metodika 17+, tohoto dr. Lipovský však již kvůli výuce ne-

byl přítomen. 

 

 

 

Úkoly:  
 

 

1. Motivovat alespoň dva studenty z každé katedry, aby vyjeli na Erasmus mobilitu na 

min. dvouměsíční pobyt 

Kdo:   vedoucí kateder   

Termín:  do odvolání 

Komu:   Mgr. Holubové, prof. Musílkovi 

 
   

2. Zaslat vyexportovaný soubor do *.pdf z IS STAG - studentské hodnocení kvality  

Kdo:   garanti studijních programů 

Termín: do 30. listopadu 2021 

 Komu:  na příslušné emailové adresy dle odst. 4 Metodického pokynu  

k hodnocení SP PřF. 
 

3. Svolat schůzku Rady studijních programů 

Kdo:   garanti studijních programů (ved. kateder, doc. Šlégr, Dr. Machková) 

Termín: leden 2022 

Komu:  --- 
 

4. Zaslat podepsané návrhy na odměny  

Kdo:   vedoucí kateder   

Termín:  do 29.11.2021 do 12:00 h 

Komu:  Ing. Kostrové 
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5. Zaslat tabulku s vypočtenými odměnami za publikační činnost v roce 2021 

Kdo:   vedoucí kateder   

Termín:  do 24.11.2021 do 12:00 h 

Komu:  doc. Trojovskému 

 

  

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                                     

 

 

 

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 

děkan Přírodovědecké fakulty UHK 
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